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Inleiding

Op zaterdag 18 maart heeft Hart voor Medemblik een bezoek gebracht aan het pittoreske dorp Opperdoes. Wij 
zijn wij met de inwoners in gesprek gegaan om te achterhalen wat er speelt, wat beter kan en wat al goed gaat. 
Op basis van deze gesprekken hebben we enkele vragen opgesteld.
Veel inwoners uiten hun zorgen over het verdwijnen van voorzieningen uit Opperdoes, zorgen die wij delen. Het 
is van belang om hierbij op te merken dat het dan niet alleen gaat om de praktische kant, de boodschappen 
komen op de één of andere manier wel in huis. Maar het door velen genoemde gemis aan sociaal contact deed 
ons toch wel schrikken. Voorheen ging een bepaalde groep bijna dagelijks naar de SPAR en kwam daar dan vaak 
iemand tegen om een praatje mee te maken. Dit is nu zo goed als weggevallen, hierdoor vereenzamen mensen 
en neemt hun kwaliteit van leven af. Er is behoefte aan vormen om dit gemis in te vullen.  
Een aantal bewoners heeft zich ingezet om hun wijk te verbeteren, maar heeft hierbij niet altijd positieve 
ervaringen met de gemeente gehad. Naar aanleiding van onze recente gesprekken met de inwoners van 
Opperdoes willen we enkele kwesties onder de aandacht brengen die tijdens de gesprekken aan bod kwamen.
Wij zijn benieuwd naar de aanpak van het college om deze problemen aan te pakken. Hieronder staan enkele 
schriftelijke vragen die we graag beantwoord willen zien:

1. Veel inwoners hebben hun zorgen geuit over het verdwijnen van voorzieningen uit het 
dorp. Wat zijn de plannen van het college om de beschikbaarheid van essentiële 
voorzieningen voor de inwoners van Opperdoes te waarborgen?

antwoord 

2. Welke plannen heeft het college om de leefbaarheid en aantrekkelijkheid van 
Opperdoes voor zowel huidige als toekomstige bewoners te verbeteren en te 
waarborgen?

Antwoord
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3. Zijn er mogelijkheden voor het stimuleren van lokaal ondernemerschap (meedenken 
met initiatieven), om zo bij te dragen aan het behoud van de voorzieningen in het dorp 
en het creëren van werkgelegenheid en het dorp leefbaar houden?

antwoord

4. Staat het college open voor initiatieven vanuit de inwoners van Opperdoes om iets te 
doen aan het gemis aan sociale contacten? Staat het college ervoor open om hier budget 
voor beschikbaar te stellen?  Als voorbeeld werd genoemd de aanleg van een jeu de 
boules baan. Een sobere uitvoering volstaat, een baan, een bankje en/of picknicktafel, 
de inwoners nemen zelf hun koffie/thee mee.

Antwoord

Verkeersveiligheid

5. De inwoners ervaren problemen met de hoek Julianastraat-Hoge Werf, omdat deze 
slecht te overzien is. Ziet het college mogelijkheden om op deze locatie een spiegel te 
plaatsen of andere maatregelen te treffen om de verkeersveiligheid te verbeteren?

Antwoord

6. Er zijn zorgen over de verkeersoverlast en het zware vrachtverkeer in Opperdoes. Is het 
college op de hoogte van deze problemen en welke maatregelen worden overwogen om 
de verkeersveiligheid te verbeteren, zoals het uitbreiden van de 30-zone op de 
Nieuweweg?

Antwoord

7. Heeft het college plannen om het zware vrachtverkeer door Opperdoes te verminderen 
of te reguleren, gezien de impact op de veiligheid, het milieu en de leefbaarheid in het 
dorp?

Antwoord

Woningbouw

8. Wat zijn de plannen van het college met betrekking tot de ontwikkeling van 
seniorenwoningen in Opperdoes, en hoe sluiten deze plannen aan bij de behoeften van 
de groeiende groep senioren in het dorp?

Antwoord

9. Hoe werkt het college samen met woningcorporaties, ontwikkelaars en andere 
belanghebbenden om ervoor te zorgen dat er voldoende betaalbare woningen 
beschikbaar zijn voor starters uit het dorp?
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Antwoord

10. Welke maatregelen treft het college om de doorstroming op de lokale woningmarkt te 
bevorderen, zodat zowel senioren als starters passende woonruimte kunnen vinden in 
Opperdoes?

Antwoord

Overige thema’s:

11. Hoe betrekt het college de inwoners van Opperdoes bij besluitvorming rond 
voorzieningen en leefbaarheid? Is er ruimte voor inspraak en participatie, en zo ja, hoe 
wordt dit vormgegeven?

Antwoord

12. Gezien het grote aantal spelende kinderen in de Schoolstraat, hebben inwoners 
herhaaldelijk gevraagd of de straat kan worden omgevormd tot een woonerf. Is het 
college bereid deze optie te onderzoeken en eventueel passende maatregelen te 
nemen?

Antwoord

13. Er is een behoefte aan uitbreiding van de speeltuin in de wijk. Kan het college aangeven 
welke plannen er zijn voor het verbeteren van speelvoorzieningen in Opperdoes?

Antwoord

14. Inwoners hebben aangegeven dat er behoefte is aan een locatie om bloed te prikken en 
medicatie op te halen, aangezien deze voorziening nu in een ander dorp moet worden 
bezocht. Kan het college in gesprek met betrokken partijen om ook bloed te prikken in 
Opperdoes?

Antwoord


